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Z A P I S N I K 

Sa IV - (četvrte) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 27.04.2023. sa sledećim:                                                   

Dnevni Red  

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice (II i III) 

2. Izveštaj o realizaciji budžeta za period Januar-Mart 2023 

3. Predlog Odluke za Imenovanje komisije za izbor direktora i zamenika direktora 

ustanova obrazovno-edukativnih institucije u opštini Dragaš 

4. Predlog Odluke za ispravku u Katastaraskom Registru.. 

5. Predlog Odluke o imenovanju komisije za procenu davanja na korišćenje 

Nepokretne imovine opštine 

6. Predlog Odluke o davanju na dugoročno korišćenje nepokretnosti opštine P-

70604038-00244-2 KZ Shajne I. 

7. Eventualno 

 

Uran Halimi: Poštovani, dobrodošli na četvrtu redovnu sednicu Skupštine opštine Dragaš za 2023 

godinu, na kojoj je predložen sledeći dnevni red: u prvoj tački imamo usvajanje zapisnika sa 

prethodnih II i III sednica, u drugoj tački dnevnog reda je Izveštaj o realizaciji budžeta za period 

januar – mart 2023, tačka treća: Predlog odluka za imenovanje Komisije za izbor direktora i 

zamenika direktora u obrazovno-vaspitnim ustanovama na teritoriji opštine Dragaš, četvrtu tačku 

imamo Predlog odluku za ispravku u katastarskom registru, peta tačka je Predlog odluka o 

imenovanju komisije za procenu korišćenja opštinskih nepokretnosti, šesta po redu je predlog 

odluke o imenovanju komisije za procenu korišćenja opštinskih nepokretnosti. Predlog Odluke o 

dugoročnom korišćenju opštinske nepokretnosti, radi se o parceli pod brojem 70604038-00244-2 

u Šajnovce, i sedma i poslednja tačka imamo eventualnu tačku. Pre nego što stavimo dnevni red 

na glasanje, da li se javlja neko za reč? Reč ima g. Nedžmidin Sejdilar, a nakon njega g. Artan 

Lošaj. 

Nedžmidin Sejdilar – Pozdrav za sve prisutne, neznam da li znate da danas OS Fetah Sylejmani 

slavi dan škole. Možda je izvršnoj vlasti to promaklo i nisu se setili bitnih datuma u našoj opštini. 

Obzirom da je tamo proslava i ja predlažem da se odloži ova sednica do 12:00 h i da svi odemo 

tamo. 

Artan Loshaj – Pozdrav svima! Kao delegat Skupštine, imam još jednu molbu od vas, poštovani 

delegati. Zahtev je za zahtev koji je došao u kancelariju Skupštine, protokolisan je, to je za nas 

veoma velika investicija, ali u... Ja sam to tražio juče u KPF-u, gradonačelniku opštine i 

predsedavajućem ali se nije našao na dnevnom redu. Zato vas danas molim da mi dozvolite, kao 

tačku dnevnog reda o kojoj će se raspravljati, samo raspravu, a ne glasanje, da objavim ovu 
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investiciju i onda je na vama da li mi dajete pravo ili me podržavate za moje zahtev za vanrednu 

sednicu, ili na predlog predesednika, delegata i predsedavajućeg... bar na sledećoj sednici trebalo 

bi da bude na dnevnom redu, jer je reč o veoma velikoj investiciji. Sad znate, ako imate strpljenja, 

mogao bi i sa... govorom, zašto, rekao sam vam da do kraja kazaču vam o čemu se radi, pa ako ne, 

onda vas molim da me podržite, kao tačku dnevnog reda samo za raspravu, a onda kada dođe tačka 

dnevnog reda daću vam detaljnija pojašnjenja. Inače, ako me ne podržite, imam i eventualnu tačku, 

ipak ću vam objasniti. Dobro je, radi transparentnosti i radi... što nam je predsednik opštine, kada 

je došao na vlast, rekao da smo transparentni i da će svi zahtevi biti razmatrani kao i svaki građanin. 

Tu ima neke razlike, nekome je na dnevnom redu, nekome nije. Hvala vam! ... Moje pravo je da 

pitam, a vaše pravo da glasate za ili protiv. Osim toga, dobro je, kao delegat, ako vas pozovem, 

slušajte moj problem, ne mešajte se, u redu je da slušate mene, a vaše je da glasate, odnosno ja 

sam u pravu i zahtevam. Hvala vam! Da, da, definitivno, definitivno, objašnjavam vam. Imate li 

strpljenja ili ne? Tako. Poštovani delegati, danas ću raspravljati o zahtevu investitora koji je uputio 

Skupštini opštine Dragaš i predsedniku opštine, gde je protokolisan dana 12.04.2023. Da 

nastavimo? Hvala vam! Sastanak je zakazan za 14.04.2023 i nije na dnevnom redu, odnosno danas 

ovaj zahtev nije na dnevnom redu. Juče sam na Komitetu tražio zahtev od predsednika i tražio 

objašnjenje zašto nije uvršten na dnevni red. Predsednik izjavljuje da ne može dati više od jednog 

hektara, iz razloga što se posle pet ili deset godina slučajno javi neko, drugi investitor. 

Ovo je samo gradonačelnikova mašta, posle pet godina ili deset godina ne znamo da li smo živi ili 

ne, da li će neki investitor doći, a mi imajuć investitora ovde. Apelujem na gradonačelnika da 

dozvoli investitore, jer imamo dosta prostora za investicije, kao u industrijskoj zoni u Šajnovce, 

kao zona... u četvrtoj ili petoj tački imamo, u Plavi, 14 parcela, imamo dosta prostora, molim 

pozovite investitore. Poštovani delegati, molim da ovaj zahtev shvatite ozbiljno, jer ako damo 

saglasnost biće uloženo u velikom iznosu, gde u dokumentima imate da će biti zaposleno više od 

50 radnika. Sve ove dokumente imate u kancelariji Skupštine. Zašto predsednik i predsedavajući 

nisu to izneli na raspravu, ako vas interesuje, to je tu, to je Plan rada, sve je tu. Biće angažovano 

više od 50 radnika, ako se naš zahtev, njegov, kod nas pozitivno realizuje, u dokumentaciji stoji 

da će 2% od ukupnog bruto proizvoda ići na račun opštine Dragaš, a 1% na račun okoline tih sela 

gde če obavljati svoju delatnost. Biće ugovor sa gradonačelnikom i opštinom. Dokumentacija je 

kompletna jer matični broj preduzeća, posedovani list, kopija plana, plan rada, ekonomska 

opravdanost, kao i ova opština ima dokumentaciju koju je dala licu koje je poseduje... ili firmi koja 

ima ga... je Američka kompanija koja je podnela zahtev za ulaganje ima i dokumentaciju da opština 

nije zainteresovana za ulaganje, a ta parcela ili deo gde će se to tražiti nije u urbanističkom planu. 

Svi su u Skupštini. Molim vas, kolege, da ne oklevate, iz mnogo razloga, a na neke razloge ću vas 

podsetiti. Opština Dragaš, ova Skupština, pozicija-opozicija je 2012 godine investirala na Mejdan 

u Šajnovce, kao što je asfaltiranje puta, vode, struje, samo da bi ponudila bolje uslove za 

investitore. Vlada Kosova je sklopila poseban sporazum za solarno grejanje sa Evropskom bankom 

za razvoj i izgradnju (BERZH) i Nemačkom razvojnom bankom za solarni park 4 Kosova. Opština 

Priština na čelu sa LDK, Vlada Kosova, predvođena LVV, sklopila je poseban sporazum jer su 
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predsedavajući i gradonačelnik juče bili protiv ovoga, opština Priština je takođe sklopila poseban 

sporazum sa Nemačkom Bankom, projekat je 80 miliona eura Grant. 

Dok ovaj investitor želi da uloži blizu 100 miliona eura u Dragaš. I neko od nas suprotstavlja se 

tome. Dobro, juče su mi prigovorili vaš predsednik i predsedavajući na Komitetu. Predsedniče, 

uzmite dobar primer i iz Vlade i iz glavnog grada, hoćete da kažete da smo pametniji od njih? Ovo 

je poslednji trenutak da se ozbiljno i veoma hitno razmisli da investitor ne ode, jer je već dve 

godine uključen u ovaj projekat. KEDS je takođe dao zeleno svetlo, KEDS je takođe dao 

saglasnost, to je takođe dokumentovano, jer su mi predsednik i predsedavajući juče rekli da ovaj 

materijal nije dokumentovan, ima broj protokola sa svim, i ima i saglasnost KEDS-a koji već čeka 

zeleno svetlo ove Skupštine, ova investicija je u našim rukama. Mi smo opština – mi to dobro 

znamo, nemojte previše da prodajete patriotizam – mi smo najsiromašnija opština na Kosovu i u 

regionu, mladi svakodnevno odlaze, drugih poslova nema. 

Znam da možda i preterujem, molim vas da podržite moju inicijativu za vanrednu sednicu, rekao 

sam ranije, ili da smo saglasni, kao predsednik, predsedavajući i mi, bar po ovom pitanju, da u 

narednoj sednici koji će biti da bude na dnevnom redu. Imam i dokument na telefonu, možete ga 

proveriti, da je Kosovo, to je zvaničan sajt Skupštine, da je Kosovo potpisalo sporazum od 80 

miliona, dobilo dva gigantska projekta za solarnu energiju, opština Dragaš imajući investitora u 

svoje ruke, ovo je nedostižno za nas i za sve građane opštine Dragaš. Zato vas molim da se 

pozovete na zdrav razum i podržite ovu inicijativu za ovu investiciju. Hvala vam! 

Uran Halimi – Hvala, gospodine Lošaj! Ima li još neko? Dobro, što se tiče zahteva gospodina 

Sejdilara, da, osim usvajanja dnevnog reda, moramo da odemo i učestvujemo na tom sastanku. Što 

se tiče zahteva gospodina Lošaja, pošto je i mene optužio, da zahtev uvaženog g.Šefčeta Alije 

uopšte nije došao u skupštinsku kancelariju, već je otišao u kancelariji predsednika. Čak i tokom 

jučerašnjeg istraživanja, zapravo, našli sm ovaj zahtev, naišao sam na primedbu da je zahtev uputio 

gospodin Šefcčet Alija, a nešto kasnije prateća dokumentacija je na ime gospodina Fehima Saliha 

– Krsteca. Ovo ime mi... je poznato još ranije. A, drugo je da u ovom zahtevu ovaj ima istu praksu, 

dan pre sednice uvek pravim nekompletnu dokumentaciju, na način da nemamo prostor za 

istraživanje, ali u ovom zahtevu Biznis Plan zaista nedostaje, nedostaje mu zahtev, odnosno to je 

naš zahtev na ime Šefćeta Alija, kao što sam rekao, dok je prateća dokumentacija u potpunosti na 

ime nekog drugog. Zatim, ovaj zahtev treba dostaviti kancelariji Direktorijatu za Urbanizam, čak 

i ako nađu da je to sasvim u redu, na nama kao Skupštini je da ga stavimo na dnevni red, kao što 

je to bila praksa i ranije. U ovom zahtevu nedostaje iznos sredstava koje če uloženiti kod nas, ne 

znamo ni  kolika je vrednost, bankovni račun, gde je novac, gde je uzet novac da se uloži ovde u 

našoj Opštini. On traži imanje sa velikom teritorijom, rekli ste i g.Lošaj da je ovaj zahtev upučen 

dve godine, da nije otvoren dve godine, možda se radi o tom zahtevu za hidroelektrane dve godine. 

. Moguče da ima više od dve godine, ali ovaj zahtev nije star dve godine. Što se istraživanja tiče, 

imam i ja plan za petogodišnji plan, pa... predlog biće stavljen na glasanje. Drugo je što smo mi 

turističko pdrućje i ranije smo zagadili ovaj deo hidroelektranama, ne brinite ako zauzimamo tako 

velike prostore sa solarnim panelima, gde možda ima drugih poslova koji mogu da nam ponude 
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nešto mnogo bolje. Dakle...da li još neko želi da se uključi u ovo? Reč je zatražio gospodin Bedžet 

Dželadini. 

 

Bexhet Xheladini - Poštovani predsedavajući, potpredsedniče, poštovani delegati, mediji i ostali, 

pozdravljam vas! Što se tiče zahteva Artana Lošaja, razgovarali smo juče u KPF-u i to je bila 

izuzetno široka diskusija, a bilo je i nesporazuma. Gradonačelnik nije protiv investicija, niti protiv 

investitora, ovo što ste danas rekli, ali je problem što je zahtev koji je investitor postavio 13 a 

sednica je zakazana za 14. Nisam imao vremena da analiziram taj zahtev, video sam taj zahtev 

juče, analizirao sam ga, danas smo doneli odluku i odneli smo zahtev u Direktorijat za Urbanizam, 

tamo je zahtev razmotren, neznamo gde traži, piše 'Mejdan' sad koji mejdan se ne zna, ali neka se 

izjasni Direktorijat za Urbanizam, onda imamo vremena na sledećoj skupštini ako je sve u redu 

nije problem, da, stavio sam ga kao zahtev kao i ostale zahteve, ako ga objavim, znači da je to 

područje kao oblast interesovanje za solarne panele, a onda konkurišu i drugi, a ne zna se ko ga 

može uzeti. Procedure idu ovako. Da, trenutno nije dobro o tome glasati, ali je ipak vaše pravo, 

predmet je danas otišo u Direktorijat za Urbanizam da to analizira. 

 

Artan Loshaj – Gospodine predsedniče, veoma mi je drago što ste razmotrili ovaj zahtev, a takođe 

mi je drago što ste ga odneli kancelariji za urbanizam. A snimci, juče sam ih zvanično zatražio, 

dobro znate, i vi i predsedavajući, da ja znam da su moje reči i vaše reči... previše ste školovani za 

ovaj posao da ih odmah menjate. Iz tog razloga sam juče zvanično zatražio da mi se ustupi USB 

snimak, kako bih još jednom video o čemu smo oboje razgovarali. Pa vi ste to danas namerno 

uradili, čekao sa, sedam dana da dobijem ovaj dokument koji je dostavlja za 30 sekundi, pa nemojte 

da ga ostavljate danas ovde. Juče je predsedavajući rekao da nisam video ovaj zahtev. U redu, u 

redu, nisi to video. Juče je i sam predsedavajući rekao da ne pretplatimo oko devet hektara. To su 

snimci, mi imamo zapisnik, ako... na sledećoj sednici imamo zapisnik. „Nisam mogao da dam više 

od jednog hektara, jer za pet-deset godina neko može da dođe i uloži. Nisam vas molio da danas 

glasate, molio sam vas da o tome razgovarate danas, obavestio sam vas da niste poslali obaveštenje, 

obavestio sam vas, i zamolio sam vas da ako delegati smatraju da za četiri ili pet dana pozovemu 

vanrednu sednicu, ili neka se ovde obeća da će se ova tačka razmatrati na sledećoj sednici kao 

tačka dnevnog reda. Nisam danas molio za odluku, samo diskusiju, jer danas nemate materijala u 

vezi ove tačke. Zatražio sam, još jednom vam kažem, da ćemo za 3-4 dana, kako je zvanično, za 

72 sata, možemo da održimo vanrednu sednicu, ili da obećamo da ćete na sledećoj sednici, imate 

mesec dana, valjda neće biti toliko posla u Urbanizmu, da pregledate mesecima i danima i da oboje 

obećate da ćete to uraditi u sledećoj sednici, i čemo se povuči, nema problema. Dobro, doktore, ni 

ja ne tražim, ako... molim vas, juče mi je rečeno da ne daš, zato sam danas izašao. Gradonačelnik 

je juče rekao da ću uzeti, ispitaću, odneću u Urbanizam – jedan mesec, 30 dana, tri stranice, valjda 

če Urbanizam pročitati – i doneće na sledeću sednicu, jer imamo zakonsku obavezu da je zahtev 

građana iznet na sednicu, da li je druga stvar da li ga podržavamo ili ne, tražio sam samo kao 

pojašnjenje. 
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Uran Halimi – Hvala, gospodine Lošaj! Pojašnjenje, molim! Što se tiče jučerašnje rasprave, 

razgovarali smo o industrijskoj zoni u selu Šajnovce, juče smo tako mislili, jer nismo videli zahtev, 

ali ovde u zahtevu sve parcele koje se traže pripadaju području Belobrad. To nema veze sa 

razvojnom planom, koji ili industrijska zona Šajnovce. Drugim rečima, zahtev za zemljište od 

strane podnosioca zahteva podnet je možda za Majdan sela Belobrad. Nema zahteva za zemljište 

u Šajnovce, o čemu smo juče razgovarali. Da, da, u redu, gospodin Sejdilar je tražio reč, a za njim 

gospodin Mejzini. 

 

Nedžmidin Sejdilar – Poštovani odbornici, koliko sam uspeo da shvatim iz ove rasprave ovde 

neki investitor u saradnji sa Fehimom Sali, traži da gradi solarne panele u našoj opštini. Ako sam 

uspeo dobro da razumem. I time traži malo veću površinu. Što me zabrinjava, jer ćemo mi u 

budućnosti postati opština visokog napona. Proizvodićemo samo struju. I onda neka dođe meni 

neko da objasni kako da povučemo drugog investitora u jednoj opštini gde zabijete lopatu može 

da vas opali struja. Ja mislim da smo mi dosta problema imali sa proizvodnjom električne energije 

u ovoj opštini. Logički nameće se pitanje, ako se svi oni paneli poslože, to uništava prirodu mnogo 

više nego cevovi koji su postavljeni po rekama. Ja sam mišljenja da se ovaj zahtev odmah odbije 

i da ova skupština donese odluku da više ne prihvata nikakve zahteve po pitanju proizvodnje 

električne energije. Nemamo mi toliko prirode za uništavanje. 

 

Sefidin Mejzini – Predsedavajući, hvala na reč! Pozdrav svima! Slušaj, kolega, pristup izaziva 

mnogo iritacija, odnosno kada si izneo zahtev bio si jako ljut, čak i ti, sve kolege se slažu, rekao si 

da si uradio 13., a 14 je zakazana sednica, to je jedan dan. Svi se slažu da za jedan dan ne može da 

bude. Mislim, vaš zahtev je kao, kao što sam video, da, kao sa hitnošću, kao sa besom. Predsednik 

je izašao jako dobro, jer nije dobro glasati, a posle centralno nivo da nam opet vrati, kao što nam 

se često vraćao. Predsednik je rekao da poštujemo zakonske procedure, nije rekao da to ne radimo, 

apsolutno. Sad kad si izašao drugi put, mnogo nekako kao besan. S dobrom namerom ti to kažem, 

kada se pravi zahtev treba malo nežnije uputiti zahtev, a ne, odmah ste krenuli sa optužbama. Da, 

nije u redu. Sa predrasudama, da, da, sa predrasudama, jesam, slušaj, ja sam... da, video sam da si 

mnogo ljut... Bog nas blagoslovio zemljom da je koristimo, i ja dajem da se iskoristi, ali pratim 

zakonske procedure. Hvala vam! 

 

Agron Gashi – Pozdrav prisutnima! Slušao sam vas veoma pažljivo, g.Lošaj. Da, bio je to vrlo 

koncizan, vrlo jasan odgovor sadašnjeg gradonačelnika, dr Bexheta Xheladinija, koji je vrlo jasno 

rekao da je zahtev otišao Direktorijatu za Urbanizam. Direktorijat za Urbanizam je ta koja daje 

konačan pečat u vezi sa zahtevima, sa projektima, ili stranim investitorima koji žele da ulažu na 

Kosovu. Našoj opštini su više nego ikad potrebne investicije, apsorpcija investicija iz celog sveta, 

cele Evrope, kako bismo se mi kao opština razvijali dalje, zapošljavanje koje ste pomenuli, i još 

mnogo toga. Međutim, ovde možemo imati predrasude, možemo mnogo toga da kažemo, ali ti 

stručnjaci iz oblasti koji rade i bave se ovom oblašću su Odeljenje za urbanizam. A ja lično nisam 
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tražio dalji prolaz, dok Direktorijat za urbanizam ne da reč šta će se raditi, odlučivaće se dalje. To 

je sve što imam, hvala! 

 

Munir Jonuzi - Zahvaljujem se, nemam običaj da komentarišem predlog delegate, ali u ovom 

slučaju prokomentarisa ću čitavu situaciju. Ovaj zahtev je došao 13/04, materijal za skupštinu smo 

mi dobili 14 aprila. Naravno da nije bilo vremena da se ovo ubaci na dnevnom redu i gospodine 

predsedavajući vi na kraju krajeva ne morate da svaku tačku ubacite na dnevnom redu. Procenite 

situaciju, da li treba ili ne treba da ta tačka bude na dnevnom redu. Pogotovo kada se radi o 

obnovljivim izvorima energije. Ja bih hteo da ova skupština donese jednu odluku, istu kao što smo 

doneli za hidrocentrale. Da donesemo odluku da svi zahtevi koji su vezani za obnovljive izvore 

energije odmah vraćamo. Takve investicije nam nisu potrebne u ovoj opštini. Mi smo dovoljno 

uradili za ovu državu. U vezi obnovljivih izvora energije dali smo sve reke. Nemojte sada nam 

uzimati i livade i placeve. Ovako počinjemo, sa nekim zahtevima koji su nejasni, juče se govorilo 

za Šajne ili Plav a danas u zahtevu piše Bellobrad, gde ide ova investicija. Ja mislim da će se sve 

ovo na kraju završiti u Gori i tamo će se praviti solarni paneli. Zamolio bih sve delegate, uništili 

smo sav biljni i životinjski svet, sačuvajmo barem njive, razvijajmo turizam, tražimo investitore 

za druge sektore a ne samo za obnovljive izvore energije. Jer meni sve ovo deluje kao, idite u 

opštini Dragaš, tamo živi nevećinska zajednica koja polako napušta ovu teritoriju, koja polako 

napušta ovu državu, dajte da ih sve proterano tako što ćemo instalirati prvo hidrocentrale a onda 

vetrenjače i na kraju solarne panele. 

 

Samidin Xheladini – Dragi prisutni! Sada smo obavešteni, nemam saznanja o ovom zahtevu, ali 

koliko vidimo to je dobar zahtev, imamo puna mesta, imamo potpuno prazne planine, i ako želi da 

investira u planine, a ne u poljoprivredno zemljište, te zemlje nije lepo da ih zazumemo, planine 

su slobodne i tamo čemo im dati dozvole.. park daje dozvolu. 

 

Uran Halimi – Hvala, gospodine Xheladini! Pošto je zahtev upućen Direktorijatu za urbanizam, 

čekamo da nas nadležna direkcija obavesti o ovom zahtevu. Da li još neko želi da uzme reč? Ako 

ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovaj dnevni red, sa ovim tačkama koje su ispred? Ko je 

Za? Bez promene, nema promene, tako kako name je dostavljeno. U redu, replika g. Jonuzi. 

 

Munir Jonuzi - Da bi ispoštovali sve procedure, ja mislim prvo da treba da glasamo ovaj predlog 

Artana, pa nakon toga da glasamo dnevni red u celosti. Sa ili bez izmene, u zavisnosti od toga da 

li će Artanov predlog preći. Najbolje je da ispoštujemo proceduru. Kolega delegat je dao predlog, 

i mi moramo da odgovorimo na taj predlog. 

Driton Ademi – Hvala, predsedavajući! Svaki predlog svakog člana Skupštine morate staviti na 

glasanje. Imate obavezu da stavite na glasanje.  

 

Uran Halimi – Hvala vam puno na pomoći, gospodine Dritone! U redu, onda ako je to zahtev za 

diskusiju, mi glasamo o zahtevu gospodina Lošaja. Ko je za predlog gospodina Artana Lošaja, Ko 
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je protiv ovog predloga? Uzdržanost? Onda imamo 9 glasova za, 18 protiv i 0 uzdržanih, predlog 

gospodina Lošaja ne prolazi. 

 

Prva tačka dnevnog reda 

Uran Halimi – Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice (II i III). Ima li primedbe u vezi oba 

zapisnika. Ako nema prelazimo na glasanje. Za-26, Protiv-0, Uzdržani-1. Usvajaju se zapisnici. 

 

Druga tačka dnevnog reda 

Uran Halimi – Izveštaj o realizaciji budžeta za period Januar-Mart 2023. Nastavljamo sa radom 

u vezi ove tačke dnevnog reda. Ko želi da uzme reč.  

 

Shpetim Hajredini – Hvala, predsedavajući! Nastaviču malo sa izveštajem o budžetu, koji imamo 

materijal od izvršne vlasti, iz ove direkcije, za januar-mart 2023. Utvrdio sam neke propuste ili 

greške, sad na kraju direktor mora da nam kaže šta se desilo, ali prvo moram da budem jasan sa 

vama, da razumemo o čemu se radi. To znači sve o čemu sada ču govoriti i poređenja koja ću 

praviti, ne možete da razumete, pošto nemate pred sobom izveštaj o rashodima za januar-mart 

2022, imate samo 2023, pošto danas moramo da razgovaramo o tome. Poštovani direktore! Preći 

ću direktno na budžetske rashode 'plate i naknade'. U materijalu izveštaja ove 2023 godine i 

poređenje sa istim materijalom sa 2022 godinom između, misli se direktno na 2022 godinu ovog 

izveštaja. U izveštaju za 2022 godinu, koji ste doneli prošle godine, plate i naknade su bile 

1.316.169,81, dok je u ovogodišnjem izveštaju doneta 2022 godina sa izmenom, gde imamo 

1.126.250,55. Sve o čemu govorim je 2022. Godina 2022 koja je doneta, znači u prethodnoj godini, 

koja ima fiskalnu godinu i koja je zaključena, znači 2022 i 2023 godina, ali tabela godine 2022, 

poređenje je napravljeno između dve godine 2022-2022. Razlika je u materijalu 2023 i 2022, iste 

godine. Da jasnije pojasnimo, u izveštaju o rashodima za prošlu, 2022 godinu, za period januar-

mart, imamo 1.316.169,81 plata i naknada, dok je u izveštaju koji nam je sada dostavljen materijal 

kao što danas imamo ovde, iste godine, 2022 godine, ne pojavljuje se ista cifra rashoda, nije 

1.316.169,81, već 1.126.250,55. Kada to uporedite sa 2022, nije isto. 

Imate neki propust, neku grešku. Ljudi smo, grešimo, znam, prihvatam to. Međutim, ovi izveštaji 

su osetljivi i ne znam zašto je napravljen ovaj propust. Čekam odgovor. Pređimo na robu i usluge. 

I dalje je isto, iste godine. Čak i u slučaju roba i usluga, 2022 godina se ne poklapa sa 2022 godinom 

u tabelama koje ste nam doneli u ovom materijalu, odnosno 2023 godinom o kojoj danas govorimo. 

Imali ste 138.998,02, dok...  81 hiljadu je u 2022, u 2023 prebacili ste 82 hiljade u 2022. Ovde se 

još izmenuju, gde ste vi našli ovu promenu, ja sam je našao, odnosno gde su se promenili ovi 

podaci, sada neću da ulazim u detalje, pošto je to duga procedura i većina delegata ne razumeju ni 

šta se desilo, iz tog razloga vi ste direktor i razumete ove stvari, vrlo je razumno da imate priliku 

da objavite prošlogodišnji izveštaj, i možete direktno da izvršite poređenje i primetite propuste 

koji su urađeni. 

Da nastavimo sa opštinskim troškovima, gde je i ovde 2022. godina bila u redu, dok 202. nije u 

redu, pošto su, na osnovu onoga što sam uspeo da zabeležim, svi ovi podaci iz 2021 godine koji 
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su se pojavili u izveštaju o rashodima 2022 oni su nažalost preneseni iz 2018. 2021 su preneti iz 

2021. Tu je greška. Onda nastavljamo sa subvencije i transfere, čak i ovde ste napravili isto izdanje, 

znači 2021. godine se prenose iste iz 2018. Evo, došlo je do greške kada ste preneli i uporedili 

tabele, pomešane su ili šta se več dogodilo neznam. Da li možete da mi date objašnjenje... Imam 

ga detaljno, neću da ulazim u detalje jer je predugačko. Nastavljamo, pa opet na zbir troškova, 

ovde se opet tabele ne poklapaju, 2022 iz prošle godine i 2022 ove godine opet znači da nije isto. 

Kod robe i usluga je napravljeno, čak i automatski u procentima, i nije isto. Da je roba i usluga u 

2022 godini bilo 89.772, u 2023 iste godine, 2022 znači je 81.715. 

To znači da i ovde postoji greška. Nastavljamo sa ličnim primanjima, 2022 godine ponovo u 

ovogodišnjem izveštaju iznosi 67.493,50, u izveštaju prošle 2022 godine 68.503,78. Opet, ovde se 

menja procenat, u poređenju sa onim što ste doneli u ovogodišnjem materijalu. To je ono što sam 

uspeo da dokumentujem kao... ne kažem prekršaj, kažem grešku, ali verujem da do ovih grešaka 

ne bi trebalo da dođe, jer je na kraju mnogo lakše preneti podatke iz prethodne godine u narednoj 

godini, ne bi bilo problema. Sada ne znam ko je odgovoran za ispravku ovog izveštaja o troškovima 

i prošlogodišnjeg. E sad je dobro, znači ko je odgovoran neka izađe i da nam objasni zašto je došlo 

do ovih prekršaja i ovih grešaka. Hvala vam! 

 

Qamil Kolloni – Pozdrav svima, hvala na primedbama! U stvari, to je Kosovski informacioni 

sistem finansijskog upravljanja, kome direktori nemaju pristup, a prihodi dolaze od finansijskog 

glavnog službenika i finansijskog sektora. To je normalna stvar, može biti tehnička greška, ali ovaj 

informacioni sistem, čije poslednje podatke izvlačimo, direktno je izjednačen u digitalnom aspektu 

u samom Ministarstvu Ekonomije i Finansija. Da bih dao detaljnija pojašnjenja, potrebno je da 

uporedim prethodnu godinu i dobijem izveštaj za prethodnu godinu, kako bih analizirao gde bi 

moglo biti propusta koji je prijavljen Ministarstvu Ekonomije i Finansija. Ako se uoče takvi 

propusti, u stvarnosti se dobijaju direktne primedbe sa vrha. Međutim, ne verujem da se to menja 

u završnim i godišnjim izveštajima. Pa ne može biti takvih ustupaka. Što se tiče onoga što se desilo, 

finansijski direktor je otišao i uzeo prošlogodišnji izveštaj, mi ćemo ga analizirati, ako ne možemo 

danas direktno da vam damo adekvatan odgovor, jer oni imaju pristup ovim podacima, nemaju svi 

pristup, onda možemo da vam damo na drugoj sednici, detaljnije, za svaku šifru posebno. 

 

Uran Halimi – Direktore, pre nego što odete, samo jedno pitanje, ostanite tamo ako nemate ništa 

protiv. Ovde imamo robu i usluge, imam pitanje, to je prva kolona, vrsta rashoda, putni troškovi u 

zemlji, strana broj 5, putni troškovi u zemlji su imali vrednost od 3.900 do 39 koja je bila u 

prethodne godine povećavaju se na 8.359 unutrašnjih putnih troškova. Šta ovo znači, jer ne znam 

da li je nafta ili šta je u pitanju, nafta se računa na drugom mestu koliko ja znam. Direktore, šta 

predviđaju ovi putni troškovi u zemlji? U inostranstvu razumem, ali u zemlji, koji su to troškovi? 

 

Qamil Kolloni – Putni troškovi u zemlji, jer su išli na obuku, na razne aktivnosti, i svi troškovi 

koji se prave unutra, gde je osoblje, izvršna vlast, delegati, njihovo učešće, njihov prevoz, 

troškovi, vikendi i sve ovo u zaokret su predviđeni u ovim troškovima. Dakle, ako želite 
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posebno, onda moramo da razdvojimo fakture za svaku poziciju, da razgovaramo. Ovo se 

skupljaju na jednoj poziciji, interni rashodi, a aktivnosti je malo više u odnosu na prošlu godinu, 

istovremeno su cene skuplje nego prošle godine i imamo ih... i to se malo odrazilo na veći porast  

Jetmir Ajdini – Pozdrav svima! Pored povećanja troškova koje je Uran naveo, za putovanja u 

zemlji, generalno, imamo povećanje troškova za sve usluge, uključujući internet, mobilnu 

telefoniju, usluge ugovaranja, uporedivši povećanja putnih troškova u zemlji, cena goriva je niža 

nego prošle godine, za isti period godine. Bilo bi dobro da nam to razjasne direktor finansija i 

direktor administracije, dajući neka objašnjenja kako je trošen novac građana. Hvala vam! 

 

Nedžmidin Sejdilar – Poštovani prisutni, ovo što je gospodin predsedavajući pitao ja mislim da 

je pitanje na mesto, jer ste ovde pored ovih troškova putovanja u zemlji od oko 8.000 EUR imate 

i troškove džeparca 442 EUR gospodine direktore. Ono što je gospodin predsedavajući rekao 

povodom troškova putovanja u zemlji, mene zaista interesuje, da ako možete to da odvojite po 

kolonama i da nam kažete gde ste precizno potrošili taj novac. Jer odmah ispod toga imate 

troškovi džeparca 442 EUR. Treća stavka su vam troškovi interneta u vrednosti od 1654 EUR, za 

razliku od prošle godine koji su bili samo 180 EUR. To je skoro 10 puta više, a obzirom da sam 

se ja čitavog života bavio internetom, imam informacije, ne znam da su cene internet usluge 

poskupele. Gde smo mi potrošili tu količinu interneta. Imate također 990 EUR troškove za 

aggregate, to mu otprilike dođe oko 800 L nafte, odnosno goriva i ako to podelimo, prosečno da 

opština poseduje 10 agregata, to ispada da za ova tri meseca opština Dragaš je bila preko 70 sati i 

bez električne energije. Kako je to moguće, jer sam ja povodom pitanje agregata govorio i prošlu 

godinu, da su cifre bile enormne ali mi niko od vas nije dao odgovor. Sem toga imamo gorivo za 

vozila oko 9530 EUR i tu je ogromna kilometraža. Gde ste prošli te kilometre i koje smo 

rezultati od toga imali. Mislim da je dovoljno da mi na ova pitanja da te precizne odgovore. I 

mene i građane ove opštine interesuje gde se troše njihove pare.  

 

Vetim Ramadani – Hvala, predsedavajući! Što se tiče kategorije roba i usluga, direktor finansija 

je manje-više uputio svoje pojašnjenje. U kategoriji, u šifri 13130, odnosno za putne troškove u 

zemlji, uključeni su i svi troškovi u vezi sa plaćanjem prevoza za prevoz učenika. Kao što vam je 

poznato, opština Dragaš je već preduzela neophodne radnje da obezbedi prevoz za sve učenike 

koji putuju iz jednog sela u drugo, odnosno odvojene paralele različitih škola koje rade u našoj 

opštini. Kao konkretan primer mogu da uzmem, recimo, školu u Brodošani, gde se učenicima 

izdvojenih paralela Brodosavske škole plaćaju im se putni troškovi. Ista praksa se nastavlja iu svim 

ostalim selima, uključujući region Gore i region Opolja. Iz tog razloga je to ova vrednost, sve su 

dokazane, to su ugovori, to su fiksne vrednosti koje ne možemo da promenimo i ne možemo da ih 

poništimo. Za bilo kakvu nejasnoću ili bilo kakav dodatni zahtev, mi smo tu kao opština i svaki 

vaš zahtev će se argumentovano odraziti sa naše strane. 

Što se tiče šifre 13141, mali troškovi ili džeparac, opština Dragaš već ima, znači ulazimo u drugu 

godinu gde opština Dragaš ima samo jedan CASH, za razliku od prethodnih godina kada je svaka 
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budžetska kategorija, odnosno svaka direkcija bila opremljena svojim CASHOM, a čak je i svaka 

škola imala vrednost CASH-a, koja je varirala od 500 evra do 1000 evra. 

Ako smem da razjasnim ovde, upravo zbog nedostatka CASH-a ili džeparca, bili smo suočeni 

prošle godine i ove godine se suočavamo sa vanrednim problemima u svim školama, pošto su 

škole ranije imale džeparac i za sitnice bilo kakav kvar. , recimo ako je učenik oštetio staklo, kvaku 

na vratima ili prozoru, imali su mogućnost da ih direktno plati 

iako je to već postalo izuzetno teško, jer sve ove procedure moraju da se sprovode putem 

plaćanja po bankovnom računu, kada znamo da imamo preduzeća koja nemaju te mogućnosti, 

nemaju aktivne bankovne račune, mi smo se izuzetno suočili i nastavljamo da se suoče jedno s 

drugim Medjutim, ove i prosle godine opstina Dragash zaostaje ukupno, ako se ne varam 

unapred se izvinjavam ako ne mogu da budem tacna u cifri, ali ako se ne varam prosle godine 

GOTOVINA bila blizu 800 eura, dok je ove godine za ovaj kvartal data vrijednost od blizu 500 

eura, ali je ova vrijednost od 442 upozorena da se neće ni dodavati za cijelu godinu. To znači da 

će cijela budžetska organizacija, uključujući 8 direkcija, GCPM, gimnaziju, sve osnovne škole, 

imati ukupno blizu 500 eura gotovine, što je za nas neuobičajeno veliki problem. Što se tiče 

internet potrošnje, istina je da ova vrijednost označava značajno povećanje u odnosu na 2022. 

godinu, ali razlog je zato što, kao što znate, početna faza naredne godine podrazumijeva i 

plaćanje ili ostavljanje računa za plaćanje za narednu godinu. Znači, ako ima neplaćenih faktura 

u 2022. godini imamo isti problem sa naftom, a sa sličnim stvarima, onima u narednoj godini, 

znači u periodu januar-mart koji će se odraziti u izveštaju, većina njih je isplaćene u januaru ili 

februaru, kada se budžet raspoređuje, a samim tim i odražavaju se, odnosno sva dugovanja koja 

su ostala iz prethodne godine su plaćena u ovom periodu. 

 

Što se tiče druge kategorije koja se odnosi na šifru 13770, što se tiče derivata za generator, 

vrijednost je izuzetno niska i iznosi 990,59 eura. U pravu ste kada to upoređujete sa trenutnim 

sniženjima, ali treba imati na umu jednu stvar. Dio segmenta provodnika koji prolazi kroz grad 

Dragaš, u Zlipotoku i Restelici, izuzetno je dugo van funkcije, a to je značilo da je škola u 

Restelici, na primjer, bila prinuđena raditi stalno, u dvije smjene za rad sa agregatom. 

Ovo nije jedini slučaj, imamo i druge slučajeve, GCPM-a, svih drugih institucija, što je relativno, 

ne relativno, vrijednost od 990 eura za tri mjeseca je smiješna kada se računa da sve ove 

institucije rade u našoj opštini. A to se najbolje vidi ako uporedimo sa prethodnom godinom. Što 

se tiče kategorije, šifra 13780, u pogledu goriva za vozila, bilježimo smanjenje ili smanjenje 

potrošnje. Na osnovu naše analize, čini se da je ovo smanjenje potrošnje posljedica atmosferskih 

prilika, zima je ovoga puta bila blaža i kao rezultat imamo manju potrošnju. 

Vjerujem da bi svi trebali biti sretni zbog ovoga, ne bismo trebali o tome razgovarati iz loših 

razloga. Sto se tice putovanja ili koriscenja komunalnih vozila, o svemu sam vas obavestio na 

drugoj sednici, ako se ne varam, otvoreni smo, imamo sve, svaki auto ima svoj vozni blok i za 

svaki od ovih imamo zahtjeve. Ako imate bilo kakvu primjedbu, kritiku ili čak bilo kakvu 

nedoumicu da detaljnije pogledate, dobrodošli ste u naše urede, nema problema, razgovaramo o 
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njima, zajedno ih gledamo, nalazimo realnost kakva je. Nešto drugo ne vjerujem da sam imao. 

Hvala vam na pažnji! 

Uran Halimi – Da, samo. Spominje se prevoz učenika paralelnih škola Bresane. Dobro, recite i 

ostale paralele. Znam da u Blacu, na primer, studentima koji putuju od Zapluxja do Blaca ne 

plaća se prevoz, oni plaćaju sopstvenim sredstvima, dok za učenike Zgatara koji putuju do Blača 

putuju pešice. Ili imaju i prevoz, da, svoj. Zar nije dobro da si uneo i ove paralele, ne samo ove, 

nego i sve paralele opštine. Postoji neka diferencijacija da neko bude plaćen... nekome treba 

platiti a nekom ne, ne sviđa mi se, ovo nije u redu. Dobro je da ste se prema meni odnosili 

jednako, prema svim studentima putujućim jednako ste se odnosili. Mislim, jeste li to 

predvidjeli, zašto se to nije praktikovalo u svim školama? Nema pitanja, samo želite da znate. 

Vetim Ramadani – Hvala,! Ako sam rekao da su sva sela, to bi moglo biti lapsus, ali mi smo 

započeli, rekao sam, ovu akciju i još smo u procesu. Na primer, slučaj gimnazije, kao obrazovne 

politike, ako se ne varam, poslanik Nexhat Selaj je razgovarao sa tadašnjim direktorom, 

gospodinom Selimom Kryeziuom, u vezi sa mogućnostima obezbeđenja prevoza, kako bi 

privukao učenike da dođi ovamo Još smo u procesu, u početku smo krenuli sa mogućnošću 

direktnog plaćanja ili putem studentskih subvencija, ali tako nešto, kao rezultat povlačenja 86 

hiljada evra sopstvenih prihoda od strane vlade, bili smo primorani da strategiju promenimo , a 

mi smo već primorani da prolazimo kroz tenderske procedure, što je izuzetno teško i, ruku na 

srce, štetnije za lokalne privredne subjekte, jer u trenutku kada uđu na tender za neku liniju, tamo 

se ne vidi ko će uzeti tender. Kako smo pripremili specifikaciju, sljedeće sedmice vjerujem da je 

otvaranje dogovoreno. A što se škola tiče, da kažem da neće biti diferencijacije, svi stanovnici 

opštine Dragaš, u redu, u procesu smo, ne verujem da će to mnogo uticati ako devet mjeseci, dva 

mjeseca prije ili kasnije ćemo tako nešto popraviti. Dobili smo zahtjeve iz svih sela koja putuju, 

a posebno ima sela koja su izložena opasnosti tokom transporta. Na primer, slučaj učenika koji 

dolaze iz sela Zgatar u pravcu sela Blač, ili iz sela Plavë u pravcu Llopušnika. Hvala ti! 

 

Qamil Kolloni – Hvala,! Shpetim, na svu sreću izvukli smo ga iz sistema i web stranice. Ne 

vidimo te pojave, možda smo i u krivu, još uvijek kažem, ne insistiram na tome. Prema izvještaju 

koji mi je dao finansijski direktor, iz podataka prošlogodišnjeg sistema i poređenja sa ovom 

godinom imamo 81.715,86, 81.715,86 koji su i u prošlogodišnjem izvještaju. Ako hoćete, ne 

protivrečim vam, ali kažu da su u sistemu kao zvanični podaci ta dva podatka odlučujuća i 

konačna, međusobno se poklapaju. Ne znam ni šta je bio izveštaj, ali ne protivrečim vam i 

nisam... I ja verujem u to što govorite, ali mi zaista imamo te podatke. 

Uran Halimi: Hvala, direktore! Reč ima gospodin Shpetim Hajredini. Izvinjavam se, hteo sam 

da pitam da li je to izveštaj koji je dostavljen nama kao odbornicima ili od prošle godine. 

Direktore, mogu li da pojasnim, žao mi je. U redu. 

Shpetim Hajredini: Ne, ne, ja ću pojasniti. Onda, rekao sam, ako se nešto desilo i to je prošlo u 

izveštaju, prošao je materijal, kada su nam ga poslali, desila se greška i onda je to popravljeno, a 

sada to imaju tamo... ovaj izveštaj je došao meni iz ureda Skupštine. Imam ovo ovdje, ovo je 

2022… 
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Uran Halimi: Izvinite, Špetime, jeste li prihvatili ovaj izvještaj u materijalu sjednice kada je 

objavljen izvještaj za 2022. godinu? Da li razumete, direktore? 

Shpetim Hajredini: Sve ih imam u fasciklama. Svaka seansa koju imam, debela, sa svim 

materijalima koje imam. Ovo sam nacrtao iz 2022, prošle godine, ovo je 2023, ove godine. 

Napravite poređenja 2022. godine sa poređenjima podataka ove godine, ali iste 2022. godine, oni 

se ne poklapaju. Oni su različiti. To se desilo, zato sam i postavio pitanje, da dobijem 

pojašnjenje. Čitam i govorim šta vidim. 

Uran Halimi: Mislio sam da je kvar pronađen, ali konga ga ipak nije pronašla... 

Shpetim Hajredini: Sad je problem što ne znam šta se desilo... 

Uran Halimi: Naravno, ko je pouzdan, pali smo u dilemu, ali moram da se vratim 2022. godine. 

Verujem da je pouzdan izveštaj koji je vaša direkcija poslala kancelariji Skupštine na raspodelu 

članovi parlamenta. Ovo bi trebalo biti pouzdanije. Ako ovo nije pouzdano, nemamo o čemu 

pričati...Uran Halimi: Naravno, ko je pouzdan, pali smo u dilemu, ali moram da se vratim 2022. 

godine. Verujem da je pouzdan izveštaj koji je vaša direkcija poslala kancelariji Skupštine na 

raspodelu članovi parlamenta. Ovo bi trebalo biti pouzdanije. Ako ovo nije pouzdano, nemamo o 

čemu pričati... 

Shpetim Hajredini – Vidite, ne, suština je da je u skoro svim tabelama u kojima pravite 

poređenja, ista 2022., ista godina, jedina razlika između prošlogodišnjeg i ovogodišnjeg. Je li ista 

godina, isti troškovi, da se ne usuđuješ promijeniti. TM1 - Ja sam ekonomista, razumem - TM2, 

TM3, nema šanse da ste promenili ni 0,01. On je ultimativni. 20 evra, 20 evra je evidentno u 

prvom kvartalu TM1, 2034, ako hoćeš da izvadiš, ostalo je 20 evra čoveče, ne usuđuješ se da 

promeniš ovo. Ovdje se ne bavimo jednostavnom matematikom, 1+1 čini 2 i gotovo je, tu nema 

mo, ne mijenja se. Ne znam šta je bilo sa njima, i šta je bilo između ministarstava, odnosno kada 

su pisali izvještaj prošle godine. U ovom izvještaju svi oni izgledaju različiti i ne odgovaraju 

jedno drugom. Drugi, u završnom izveštaju, direktor finansija može da pogleda i završni izveštaj 

kada ga imamo posle 2022. godine, ali isto kršenje je posle, 2021. je aktuelni podatak 2018. 

godine. Nisam bio učesnik te sednice i nisam bio, odnosno kada ste ukazali na ovu grešku, na 

ovaj propust. Da uzmem, da slikam poređenje sa 2018, troškovi, sa 2021, ako nema iste prenose, 

ili kako hoćeš, ja ću ih uzeti a na tebi je. Rekao sam ti, ne kažu mi da su to uradili bez znanja, ti 

ustupci su napravljeni, ali me ne krive u tim stvarima, jer se ne usuđuju promijeniti. Nema 

ustupaka 1+1 čini 2, ni to se nikada ne mijenja. Q1 20.000, 20.000 troškova, plata, šta god da je, 

ne može se mijenjati 2023., iste godine. Ovo je propust, to je greška, to moramo prihvatiti. Onda, 

šta ministarstvo smjera, ne znam. Bilo bi bolje da smo imali drugačiji izveštaj, a ja uopšte ne bih 

verovao za reč, niti bih imao poređenja, onda ne bih uopšte raspravljao. Hvala! 

Nedžmidin Sejdilar – Poštovani direktore, prošli put kada ste izveštavali za troškove 2022, vi 

ste ovde, sa ove govornice optužili mene da manipulišem sa javnošću, kada sam vam rekao da 

ste abnormalnu količinu goriva potrošili za transport i tada ste kao izgovor rekli da je u gorivo 

uračunat i transport učenika. Sada nam ovde kažete da su u troškove putovanja u zemlji uračunati  

i troškovi transporta učenika. Ja stvarno ne znam u šta da verujem. Što se tiče onog famoznog 
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dalekovoda koji vodi prema Restelici, on nije radio tri dana 2022 godine, od 21 decembra do 24 

decembra, tako da ne znam zašto ste vi palili agregate 2023 godine ako nije imalo potrebe za to. 

Vetim Ramadani – Hvala! Što se tiče pitanja koje je pokrenuo član skupštine gospodin Sejdilar, 

ovo što sam rekao je veoma tačno i ima stvari koje ne zavise od mene i koje nismo mogli da 

promenite. Studenti se prevoze gradskim autobusom. Transport, da li znate da ima učenica iz 

zajednice koje dolaze na časove svaki dan u Dragaš? O ovim stvarima smo razgovarali bez 

prestanka. Što se tiče dalekovoda, dalekovoda nije bio tri dana. Vama koji ste bili u Dragašu su 

se možda činila tri dana, pa ja nemam ni jedan dan sniženja. Ali škola Restelica, mi imamo 

zahteve, kad god hoćete možete doći, imamo zahteve koje je uputio direktor osnovne škole u 

Restelici. On je iznio zahtjeve, a obrazloženje je da smo prisiljeni, jer nemamo struju. Isto se 

desilo i sa povećanjem troškova, jer je to u novoj kategoriji, troškovi za generator, bili su kod 

AMF-a u Restelici i to u kompletnom delu koji je zahvatio dalekovod. Budite sigurni da nije 

prošlo tri dana i možemo to raditi svaki dan, kad god hoćete, idemo zajedno i saznamo za ovaj 

posao u KEDS-u, jer KEDS ima svu statistiku. Hvala ti! 

 

Uran Halimi – … Ako nema prelazimo na glasanje. Za-14, Protiv-1, Uzdržani-11. Usvajaju se 

zapisnici. 

 

Treća tačka dnevnog reda 

Uran Halimi – Predlog Odluke za Imenovanje komisije za izbor direktora i zamenika direktora 

ustanova obrazovno-edukativnih institucije u opštini Dragaš. 

Nexhat Selaj – Pozdrav svima, zdravo predsjedavajući,! Ja bih se malo osvrnuo na prijedlog 

odluke o imenovanju Komisije. Kratko ću se obratiti direktoru uprave, od prošle sjednice - 

narodna je izreka da neznanje nema vrata, ja ne prihvatam, ali neznanje ima vrata ako tražimo, 

kucamo na vrata. Rekli smo vam, direktore, kada je raspisan izbor za roditeljski odbor, Ajasu 

Myrtezaniju, vi ste rekli da on ima pravo, ja sam vam vrlo dobro rekao sa pravne tačke gledišta 

da on nema pravo da bude biran dokle god pošto on nije predsednik roditelja u toj školi. To je 

blagajnik i u pravu je. On se povukao, ili ste ga vi povukli, ili je on skinut sa centralnog nivoa, 

evo da nam objasnite šta mu se desilo. Imamo drugog iz DKA, drugog člana, Fatona Nafezija. 

Siguran sam da će i ovaj biti vraćen, pošto po propisu, po zakonu, kakav god da je radnik, da ima 

ugovor o radu, prve godine je kao početnik i nema radnog iskustva i ne može biti primljen. 

izborna aktivnost, sve dok se ne završi jedna godina. Vrlo sam siguran, ako imate sigurnost i 

zakon, možete mi dati odgovor. Siguran sam u to i kažem vam ovo: da ne griješimo nekoliko 

puta. Prvi put smo pogrešili, kod selekcije Ajasa Mirtezana, koji je uporno pokazivao da je u 

pravu, a ovo što se desilo sada treba ponovo da glasamo. 

Driton Ademi – Hvala,! Morao sam se nadovezati sa drugim imenom, Fatmirom Mehmetijem, 

nezavisnim stručnjakom za obrazovanje. U UA, tačka 3.1 kaže dva člana Opštine. Postavlja se 

pitanje da li je Fatmir Mehmeti član opštine? Koliko ja znam, po zakonu su članovi Opštine, 

nemoj da ih prozivaš, od čistačice do gradonačelnika, bila medicinska sestra, učiteljica ili tako 

nešto. Ovaj član Opštine nije. Ovo se može smatrati stručnjakom, ja nisam protiv toga kao osoba. 
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Drugi, direktor obrazovne ustanove u nastupu, nije član Opštine ni sa jednim direktorom 

obrazovne ustanove, ja još govorim u našoj Opštini. Čak i predstavnici savjeta roditelja, odnosno 

ova tri pitanja su ovdje navedena, tri kriterija koja se mogu pratiti, a koja bi ovaj nezavisni 

stručnjak za obrazovanje trebao slijediti. Da li je Fatmir Mehmeti član opštine? Koliko ja 

razumijem i koliko ja znam, član opštine se naziva članom na institucionalnom nivou, a ne 

stanovnikom opštine. Niti predstavlja bilo koji institucionalni nivo na nivou opštine. Oni mogu 

biti zastupljeni u Prizrenu, ali ne i u našoj opštini. Čak i na drugo pitanje koje smo razjasnili tih 

dana sa Vetimom. Samo, izbor Komisije se vrši danas, 27. Da li vam je poznato da ova Komisija 

ima rok do 31.08.2023? I nema roka, selekciona komisija znači da počinje sa školskom godinom, 

ako je školska godina počela 01.09.2022, završava se 31.08.2023. Ova Komisija, danas ili kad 

god se formira, ima mandat do 31. avgusta, nema mandat duži od devet godina. Mislim, do 31. 

avgusta, ako ne izaberete direktore, pošto ćete ih poslati u školu Bresana i mnoge druge stvari, 

onda ako ih ne odaberete, šta imate sa njima? Da li ste u septembru ponovo kreirali nove 

članove? Mislim, da li vam je poznato da ova Komisija ima rok do septembra? Dobro, da 

razjasnimo Fatmira Mehmetija, ja sam se zabavio, znam da su dva člana opštine, da li je on član 

opštine ili nije. Hvala! 

Vetim Ramadani – Pošto je poslanik PDK, g. Nedžat Selaj, počeo sa narodnom izrekom, 

dozvolite mi da kažem i jednu narodnu izreku: Kvalitet poštovanja koje dajete ljudima nikada 

nije problem, problem je kvalitet ljudi koji vas poštuju. dobiti poštovanje Profe, uvek sam vas 

poštovao, uvek ste mi se obraćali uvredljivim jezikom. Nije da ne znamo ni da koristimo taj 

vokabular, ali evo, ja sam barem izašao iz institucije u kojoj predajete, i stekao obrazovanje koje 

me ne bi trebalo uciti vrijeđati po različitim osnovama. I ja lično, ako pričamo na ličnom nivou, 

ne pravim sebi cejf, Ja sam pozvan za ono što sam diplomirao, čak i tu je moje znanje relativno, 

jer apsolutan je samo Allah. Ali imam jednu dobru stvar, kada neznam pitam i učim, za razliku 

od nekih drugih. A što se tiče razloga, pitali ste zašto je to dotična osoba, iako to vjerovatno nije 

pristojno spominjati ovdje, mnogo puta sam mu pričala o ovom poslu čak iu neformalnom 

razgovoru, ako vas baš zanima zašto, ali osoba koja je predložena ima porodične obaveze, 

postoji konkretniji porodični slučaj, nije zbog krivičnih posljedica ili nečeg sličnog, ali je to 

mogao pokazati u neformalnom razgovoru sa njima. To je samo porodična stvar. Što se tiče UA 

što je Dritoni rekao, ja nisam pravni stručnjak, ali član opštine bi mogao biti, Uputstvo nije 

precizirano, u sudskoj praksi je to lepa izreka, kaže "sve što nije zabranjeno" je dozvoljeno ''. 

Ako nije izričito zabranjeno, ja nisam sudija, niti advokat, ali ovo znam i vjerujem da smo u 

okvirima. U pitanju je osoba koja ima nasu licnu kartu, potvrdi o prebivalištu, cijenjeni je 

profesor, i ovdje zivi, ima kucu, ima svoju imovinu, ima kucu, ima naslijedjenu imovinu od 

roditelja, a mi sada ne može izvršiti probu kao jednostavan član. Što se toga tiče, takodjer što se 

tiče roka koji ste spomenuli, mi smo svjesni roka, o tome smo razgovarali na prošloj sjednici, 

znači da je školska godina, školska godina se završava 30-31. avgusta, zavisno od dužine 

mjeseca , a u slučaju da se procedure nastave i dalje, normalno, direktor obrazovanja je dužan da 

zatraži od Skupštine produženje mandata ili da predloži novu Komisiju. Ovo ne zavisi od nas, to 

su precizne stvari sa Uputstvom. Hvala! 
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Nexhat Selaj – Zdravo opet! Direktore, ako imate strpljenja. Malo ste upotrebili izraz kao 

uvredu. Ne znam na šta sam prigovorio, ne znam ni o čemu sam pričao, koliko ste se bavili 

politikom? Dok ste se ovde u Skupštini izjasnili da on ima pravo da obavlja svoju dužnost, tražio 

sam pojašnjenje o osobi, zašto ga sada nema, zašto je smenjen, dok se izveštaj daje u Skupštini 

za da, u Skupština Smatram da izvještaj treba dati iako ne. Nesto drugo nisam razumeo, sve dok 

se trudite da pokrijete ono sto sam vam savetovao, drago mi je, kao sto sam vas savetovao u 

skoli, da ste danas diplomirali za inzinjera, drago mi je, zadovoljan sam, ja savjetujem vam i 

ovdje nemojte me pogrešno shvatiti. Na ovoj tribini ste rekli da je on blagajnik u školi "Ilmi 

Bahtijari". Blagajnik nema pravo da bude u savjet roditelja. To morate znati, slušate, ako ne 

slušate uvijek griješite. Iako sam vam pokazao kako teče proces selekcije, vi to niste prihvatili, 

predložili ste, imate glasove, ja se protivim glasovima, poručujem vam da ubuduće ne griješite. 

Odnosno, nisam vidio nešto provokacije. Drugo, da nismo pozvani na provokaciju, mi smo 

pozvani u pomoć, čak i kada hoćete pomoć, za dobro, evo me. Drugo, pitao sam vas za drugog 

člana, koji dolazi iz DKA. E sad ti kažem, zapiši, napamet, nisi odgovorio. Dokle god je prva 

godina pa makar i sa stalnim ugovorom se računa kao pripravnik, peti ili šesti mjesec obavlja 

svoje dužnosti, nemam apsolutno ništa protiv ničega, vraća se na nas, jer on ne može biti on 

donosilac odluka u izboru direktora škola. Ni u kom slučaju nisam u krivu, ne znam šta vi vidite 

pogrešno, kada vas učim nečemu kako ne treba griješiti. Vraćaju nam se ovi, dobro pošteno, 

vratio se prvi kandidat iz ministarstva, vratio nam se, da budem iskren. To je to. 

Driton Ademi – Samo, još jednom vam kažem, dobro je pitati, dva člana Opštine na legalan 

način, imam slučaj ali da nam se više ne vraćamo, jer mi kao opština loše radimo. I treće pitanje, 

u tački 3.3 ZU, ko su dva posmatrača, da li se znaju imena tih posmatrača, odnosno gde su 

predstavljeni, da li predstavnici idu na nivo opštine, član roditeljskog odbora? vijeće i jedan od 

školskih, ili su raspoređeni u školama. Odnosno, koliko ja znam, škole Bresana i Blaçi su u 

procesu, da li ste ih vi meni dodijelili iz škole Bresana ili Blaçi ili ste mi ih dodijelili na 

opštinskom nivou. Hvala ti! 

Vetim Ramadani – Hvala, potpredsjedniče! Onda pošto je Dritoni bio poslednji. Dritone sto se 

tice clanova posmatraca clan posmatrac je clan posmatrac, nema veze, necemo mi tamo 

odlucivati o sudbini opstine, gledace se kriterijumi, postoje rokovi za prigovore ako ste kandidat 

koji tvrdi da je prekršio ili da nije izvršena odgovarajuća procena njegovih kvalifikacija su 

institucije koje su predviđene. Oni mogu ići na panel u okviru Ministarstva prosvjete. Ko može 

spriječiti pravo da ostvari svoje sumnje. U početku se kreće od opštinske komisije, nastavljajući 

do panela Ministarstva prosvete. Što se tiče članova, tu uopšte nema problema. Bilo bi ispravno, 

što smatram da je načelno opredjeljenje, jer većina takmičenja koja se održavaju u okviru DKA 

uvijek je član Komisije iz škole. Pošto poznaje problem škole, poznaje situaciju tamo i na putu je 

da bude jedna od škola. Tako da vjerujem da će se ova praksa i kod Komisije pratiti. Za pozicije 

koje su u odvojenim školama, dobra stvar je što će biti dva posmatrača, možemo uzeti samo ako 

su 3-4 konkursa u isto vreme u procesu, dve škole koje su u procesu biće posmatrači, u tome 

nema apsolutno ništa loše. Oni nemaju pravo da se miješaju, prave bilješke i svoje primjedbe 

mogu slati drugim višim instancama, a institucije za to već postoje. Sto se tice profesora, profe, 
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samo ti kazem nesto, da se ne zabavljam mnogo sa replikama na ovu temu, ako bude povratka iz 

ministarstva za ovaj posao, od sutra dajem ostavku. Obećavam tako muževno. Čak i za tačku 

prvog člana, prvi član nema pravo da bude dio Komisije, bio bih vam zahvalan da mi donesete 

taj zakon koji propisuje da godinu dana službenik radi u državnoj službi opštine Dragaša, je u 

fazi pripravništva. Faza nije pripravnik šest mjeseci. Šest mjeseci je period u kojem bi trebalo da 

se navikne na svoj posao, pa se zbog toga ne preporučuje njegovo prisustvo u komisijama, bilo 

prijemnim, kao inženjer, niti u drugim komisijama. Nakon tog roka, u svemu ovome... Bio bih 

vam zahvalan da mi to donesete. Dobro, zamolio sam vas da me dovedete, znate kancelariju, ili 

me pozovite, doći ću kod vas. Hvala ti! 

Uran Halimi – Hvala, direktore! Što se tiče dužnosti Komisije, napisali ste ih u članu 2, u članu 

2 odluke ste malo zadužili, ali to nije povezano, govorili ste o Komisiji, takođe u članu 2 piše da 

Zadatak Komisije za izbor je da intervjuiše i ocjenjuje kandidate koji su konkurisali na konkursu 

za radna mjesta direktora ili zamjenika direktora, te na osnovu dobijenih bodova sačinjava rang-

listu kandidata, te najuspješnijeg kandidata preporučuje načelniku opštine. za imenovanje na 

funkciju direktora ili zamjenika direktora škole po konkursu. Ovaj drugi, što se tiče ovoga što ste 

pitali gospodina Selaja, ja sam istog mišljenja i žao mi je i zbog toga, ali kada gospodin Selaj 

svedoči, bolje je da to uradite javno ovde na sednici i sa vidi i nas, jer tamo u kancelariji se ne 

izvinjavaš, ja se ovde izvinjavam. Dajemo riječ i gospodinu Ajdiniju. 

Jetmir Ajdini - Zdravo opet! Direktore, u vezi sa ovom tačkom dnevnog reda, ovo je drugi put da 

o tome raspravljamo, prvi put ste ih imenovali jer nisu ispunili uslove, ponovo ste pozvali, dodali 

ste to kao tačku dnevnog reda za drugi put se ipak vidi da članovi koje ste predložili ne 

ispunjavaju uslove. Da li je potrebno da članovi ove Komisije budu članovi LDK-a, ili u našoj 

opštini nemamo druge ljude da formiraju ovu komisiju, zar nemamo profesionalce za formiranje 

Komisije za izbor direktora škola. Apsurdno je, nemojte još jednom staviti tačku na dnevni red 

formiranje ove Komisije, izaberite tri imena koja ispunjavaju uslove i pustite nas da glasamo 

zajedno, svi ćemo biti za uspešne direktore škola i da se nastavi proces! 

Driton Ademi – Imam pitanje za direktora. Da li mi kao Skupština imamo pravo da imamo 

odluke koje ministarstvo vrati? Zašto ih ne dostavljas do nas? Danas tražim da nam se u 

materijalu donesu odluke koje nam ministarstvo vraća na narednim sjednicama. Onda, da, pitao 

sam čelnike, a govorim i direktoru, čije odluke idu kome? Ko ih krije jel predsjedavajući ili 

predsednik ili director, pitam te, više puta sam te pitao smiri se, ja ti kazem odluke ima li prilike 

da se ministarstvo vrati nama sa materijalom, čak i sa datumom vracanja, se vratilo ime Urana, 

da li se vratilo ime Dritona. 

Uran Halimi – Imam hvala! Ne, moram da ti dam odgovor, odluke su u redu, sto se tice 

Dritonovog pitanja, odgovaram ti na pitanje koje si postavio Dritone, voleo sam da odluka dodje 

do clanova Skupstine, pišu CC i tebi, trebalo je direktno da mi pošalju, ali kad hoćeš, možeš se 

odlučiti i bez toga, ne oklijevaj. Ako nije vraćena odluka, ovo je prva stvar, nije išlo formiranje 

prve Komisije, jer je taj službenik podnio ostavku, broj dva je podnio ostavku prije donošenja 

odluke. Ostalo mi se sviđa direktor koji insistira, ali mi se ne sviđa što me nije tražio da dođem 

ponovo na istu tačku, kad smo mu rekli da ovo nije dobro, on dolazi ponovo. Uživao sam vidjeti 
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direktora kad se vrati. Kada se ova odluka vrati, odštampajte je i podijelite je ili barem pošaljite 

e-poštom. Hajde direktore. Nema pitanja, idemo. 

Artan Loshaj - Gospodine direktore, možda vi to shvatite kao provokaciju, ali ja sam htio da 

vam postavim pitanje. Danas mi se činite veoma aktivni, jeste li spremni za izbore ili su ti 

direktori, u ime svih o kojima ste govorili, nedostupni, ili ih je previše, kažu, nesposobni da nam 

daju odgovore. Ranije smo postavljali pitanja direktoru finansija, vi odgovarate, sad o direktoru 

prosvjete, isto, ne optuzujem ga danas, jer je on novi direktor, dobio je ove... to jest vi spremate 

predsednika za druge izbore ili? Ne, činilo mi se da direktori danas nisu dostupni, a 

potpredsjednik nije htio da bude opterecen. Drugi put sam se zabavljao kao odbornik, jer znam 

pravila, pa kad pitamo relevantnog direktora, izađe direktor, predsjednik ili potpredsjednik. 

Mnogo sam pričao o vašoj direkciji, da, danas si vrlo aktivan, poput Messija. 

Vetim Ramadani – Dozvolite mi jednu stvar, i to govorim posljednji put. Ako sam dao opkladu 

profesoru, moram da se promenim, ne dajem opkladu javno. Driton Ademi nas oboje javno 

prozove. Dajem ostavku na mjesto direktora Uprave ako je jednom vraćeno predmetno rješenje - 

to je to, to je to - a i ti treba da podneseš ostavku, kladite se, ako niste bili zaposleni u opstini, to 

je sve što ljudi kažu. Da, shvatite to lično koliko želite, shvatite to lično koliko želite. 

Uran Halimi – Poenta je u tome, ja sam mislio da se Vetim kladio da ako je odluka poništena, vi 

ste rekli da nije poništena, ja sam svjedočio da nije poništena. Ipak, zaključujemo ovu raspravu. 

Molim vas, budite mirni, osoblje je lično tu negde napolju, mi smo tu da kažemo šta pripada 

građanima. Pokušali smo da postavljamo pitanja zbog odgovornosti koju imamo prema 

građaninu, što se tiče ličnih stvari, postavljamo pitanja tamo na ulici, molim vas, hajde da 

postavimo pitanja da razjasnimo za javno mnjenje. Nastavljamo, završili smo ovu tačku dnevnog 

reda, stavili smo na glasanje treću tačku, Prijedlog odluke o imenovanju Komisije za izbor 

direktora i zamjenika direktora u obrazovno-vaspitnim ustanovama. Ko je za ovu tačku dnevnog 

reda? Ko je protiv ove tačke dnevnog reda? Uzdržanih? I Imamo 14 glasova za, 11 protiv i nula 

uzdržanih. Komisija prolazi, nadam se da nam se neće vratiti. 

 

Četvrta tačka dnevnog reda 

Uran Halimi – Predlog Odluke za ispravku u Registru Katastru. Da li neko želi da uzme reč. 

Bexhet Xheladini – Onda vas još jednom pozdravljam! Međutim, dobra je klima, nije loša, čak i 

za i protiv debate su zdrave i dobrodošle, i ja ih pozdravljam, bez obzira da li su za ili protiv. Što 

se tiče ove tačke dnevnog reda, mi u katastru smo istraživali da imovina koju smo tu dali kao 

tačku, i dalje postoji nedefinisana, kao neuknjižena imovina na ničije ime. Zamolili smo 

Katastarsku agenciju Kosova da nam da pojašnjenja o ovoj imovini, zašto. Pitali smo zvaničnike 

AKP, šta je sa ovom imovinom, rekli su da to nije naše vlasništvo, a pošto se niko ne izjašnjava o 

ovoj imovini, ova imovina je na našoj zemlji, u našoj opštini, na teritoriji Opoje, i naši i mi kao 

Skupština moramo da zauzmemo stav, pošto ste zauzeli jako dobar stav, možda ste čuli, 

pozdravio sam i vašu odluku koju ste doneli kada ste vratili zemljište, takođe je u KTV-u dao 

sam tu izjavu, i danas moramo da zauzmemo stav, moramo da upišemo ovo zemljište u 

vlasništvo Skupštine opštine Dragaš. Tako je. 
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Artan Loshaj - Predsjedniče, znam odgovor, jer ste sami rekli da ne znate više, ali ste samo 

htjeli postaviti pitanje. Ko je do sada koristio ove parcele? Da li bi bilo dobro i posle karte - jer ja 

sam zdravstveni radnik i ne radim u urbanizmu - ovo je samo posedovni list, da li bi bilo dobro i 

posle karte preko okoline, da li se negde diramo tamo. Znači, ako dobijemo dokument u ime 

opštine, dobro je da su gradonačelnik i lider naše stranke bili na sudovima za ove slučajeve, 

dobro znate i sami ste rekli da su bili srećni da su ih vratili.da vi kazete kako je moguce do sada 

da je ovo bilo neiskorišćeno i ko je to danas primetio,zasto niste primetili dve godine. Pa moji 

me pitaju koliko puta pricas, ne prekidam te jer me guras, cak je poslije bilo dobro, a tacnije 

mapa mi je napisana jer je ovo nije deo malog, to je veliko đubre, zar mi nikad nemamo 

problema sa ovim građanima, ode neko i kaže nam... tiho je, sred sveta. Pa oni nemaju pojma, ali 

danas ih žurimo, a ja im kažem da ne brinu, a onda im pokažemo i mapu da... gdje je ova parcela, 

jer ne znam? Ne vidim da je to druga zona - Plavë, znam dva slova gradonačelniče, ali ne vidim 

osim posedovnog lista, ali ne vidim u kom delu... da molim samo druga zona - Plavë, I Druga 

oblast Plave, ne znam da li ide prema Breznju, da li je tamo Buqja, prema Rrencima ili gde je, 

bilo bi dobro da nam donesete i kartu. 

Bexhet Xheladini – Rekli ste ko je to otkrio, otkrili su oni koji žele da rade. 

Uran Halimi – Hvala, predsedavajući! Želi li još neko nešto pitati? Ako ne, onda stavljamo na 

glasanje, meni se sviđa, opština povećava svoju površinu, imamo mnogo zemlje, profesor Nexë, 

kao geograf, dodajte na taj broj koliko hektara poljoprivrednog zemljišta imamo. Mislio sam da 

smo našli zemljište za solarne panele. Međutim, ovu tačku dnevnog reda stavljamo na glasanje. 

Ko je za ovaj prijedlog da se uzme ovo zemljište? Ko je protiv? Uzdržanih? Nema. Zatim 

konstatujem da sa 21 glasom za, nula protiv i nula suzdržanih, četvrta tačka dnevnog reda 

prolazi. Molim vas za pauzu od 15 minuta i vraćamo se na sesiju 

 

Peta tačka dnevnog reda 

Uran Halimi – Predlog Odluke o imenovanju komisije za procenu davanja na korišćenje 

Nepokretne imovine opštine. Poštovani delegati, nastavljamo tamo gdje smo stali. Riječ je o 

tački broj pet, Prijedlog odluke za imenovanje Komisije za procjenu prenosa nepokretnosti 

opštine. Ako neko želi da razgovara, ima li pitanja o ovoj komisiji? Ako ne, imamo samo dva 

člana ovdje, nakon mogućnosti, dva člana Skupštine su mi predložila, također predstavnika 

NVO. Verovatno izvršna vlast. Kažu mi da zakonodavna vlast ima pravo. Znam da prijedloge 

obično daju najveće stranke, odnosno najveće poslaničke grupe. U ovom slučaju, koja ima 

najveću parlamentarnu grupu, PDK? Pozivam vašeg šefa koji mi je dao svoje ime... onda 

pozivam predstavnika PDK za svoje ime, ako su zainteresovani. 

Shpetim Hajredini – Zato još jednom pozdrav svima! Pošto mi je već data prilika i smatram da 

zakonski imamo pravo da mu damo ime u ovoj komisiji, predlažemo prof. Nexhata Selaja iz 

grupe PDK, ako naravno nema prigovora. 

Naser Myrtezani: Hvala! Onda predlažemo Jetona Čengaja. Hvala ti! 
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Uran Halimi: On to prihvata, zar ne? Hvala još jednom! G. Jeton Qengaj iz NVO 'Avoko' je 

predložen za člana ili predstavnika NVO. Stavimo to na glasanje jednom, samo na minut. Hajde, 

sačekaj malo. Sada kaže da ste nas diskriminisali. 

Nedžmidin Sejdilar – Moje pitanje bi glasilo koalicionim partnerime partiji na vlast, da li 

mislite da nismo diskriminisani ovakvom komisijom. Tri člana, sva tri člana iz većinske 

zajednice. Hoćete nešto da kažete g.Rahte. Možda vi imate neki drugi predlog. 

 

Uran Halimi – Samo trenutak, samo malo. Islam Redžeplar je prvi član i predstavnik nevećinske 

zajednice. Jedna je nevećinska zajednica. Ne vjerujem da postoji diskriminacija. Gospodin 

Jonuzi je zamolio reč, minut molim, jer nastavljamo malo što je pre moguće. 

Munir Jonuzi – Poštovanje svima, kako mislite gospodine predsedavajući da nemamo 

diskriminaciju, imamo diskriminaciju. Jedan od pet, to je 20%. Po zadnjem popisu od 2011 

godine nevećinska zajednica čini 40%, zar da imamo samo jednog člana, da li je ovo 

diskriminacija ili nije, ja mislim da ipak jeste. 

 

Samidin Xheladini – To nije problem, možemo povećati broj. Besplatni su, volonteri su, 

dodajmo još dva. 

Uran Halimi – Hvala vam, gospodine Dželadini, na vašem predlogu! Onda kada postoje 

predlozi, treba da ih stavimo na glasanje. Čak je i gospodin Dželadini predložio da se broj 

članova poveća sa 5 na 7, zar ne? Drugim riječima, imamo još dva slobodna mjesta. Pitao sam 

Adema, hajde da pogledamo šta nam govori. Je li popravljeno? Popravljeno je, a? Onda, izvinite 

gospodine Dželadini, to je fiksni broj. Idemo da glasamo. NVO treba da sledi, jer to je UA, to 

nije želja. Možete li vi kao LDK da predložite, kako da budete ljubazni, promenite člana. 

 

Nedžmidin Sejdilar – Poštovani, trebate da imate u vidu da u opštini Dragaš postoje tri 

zajednice. I kad se formira bilo kakva komisija, treba da se procentualno raspoređuje da sve tri 

zajednice budu uključene. Mi u opštinu Dragaš imamo večinsku Albansku zajednicu, i 

manjinsku Goransku i Bošnjačku zajednicu. Vaša je obaveza vama iz vlasti da pravite ravnotežu 

u komisijama. A moje je ovde da se pobunim protiv takve diskriminacije, a vi morate da 

isplanirate kako će te to da odradite.  

 

Uran Halimi – Hvala ti! Znam da ovdje ima stranaka koje imaju koaliciju, oni koji su u koaliciji 

mogu to riješiti među sobom, čak i predlozima, ako to vidite kao diskriminaciju. Međutim, pošto 

su broj članova i imena potvrđeni, stavljamo na glasanje prijedlog odluke o formiranju ove 

Komisije. Ko je za ovu Komisiju? Ko je protiv ove Komisije? Uzdržanih? Nema. Napominjem 

da sa 21 glasom za, 2 protiv i nula suzdržanih, peta tačka dnevnog reda prolazi. Nastavljamo sa 

tačkom šestom, a to je Predlog odluke za dugoročno korišćenje opštinske nepokretnosti, parcela 

broj 7060403800244-2 u katastarskoj zoni u Šajne I. vidimo da li imamo pitanja. To je njeno i 

tvoje pravo. Ne brate ne, nemoj se baviti ovim pitanjem, bavimo se šestom tačkom, 

razgovaraćemo na kraju. Hej, razgovaramo o šestoj tački dnevnog reda, a ne o sukobu interesa. 
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Na kraju ćemo to riješiti, ako imate nešto da dodate, htjeli bismo da razgovaramo s vama o šestoj 

tački dnevnog reda. Šef PDK grupe može da me obavesti, ako smatrate da je potrebno, ja ne 

vidim da je potrebno da uopšte raspravljam o ovom pitanju. Drago mi je. 

 

Šesta tačka dnevnog reda 

 

Uran Halimi – Predlog Odluke o davanju na dugoročno korišćenje nepokretnosti opštine P-

70604038-00244-2 KZ Shajne I. 

Artan Loshaj - Ako sam govorio službeno, govorio sam protokolarno. Ali zašto se tako 

ponasate sa nasom kleginicom? Pricaj sa direktorom sledeci put, predsedavajuci isto...samo se 

smej neka dodje, ako nije sukob interesa, ako nisam tebe, nemoj da te se radi Nisam ja radio tvoj 

posao. Daćemo nam parcelu na javnoj licitaciji, 35 godina, čak su se ljudi konkurisali, Ishala se 

nece prijaviti niko na Konkursu. Ishala ce konkurisati i dobije. Zašto pravite ovakve stvari? 

Direktore, požurio si, povlačite riječi. 

Uran Halimi – Hvala ti! Da li bi još neko želio da razgovara o tački šest, a ne sa direktorom, niti 

sa prethodnom osobom koja je spomenuta. Nastavljamo i bez stavljanja na glasanje, jer niko nije 

tražio ni riječ. Ko je za ovaj prijedlog-odluku? Ko je protiv? Uzdržanih? Onda smatram da sa 25 

glasova za, sa nula protiv i nula uzdržanih, šesta tačka prolazi.  

 

 

Sedma tačka dnevnog reda 

Uran Halimi – Nastavljamo sa sedmom i posljednjom tačkom, to je konačna tačka. Ko želi da 

razgovara, bilo koje pitanje, bilo kakvu diskusiju o eventualnoj stvari, možete razgovarati sa 

mnom. Artan Loshaj je tražio da govori, a za njim je bio g. Shpetim Hajredini, zatim g. Shpetim 

Hajredini, zatim g. Nedžmidin Sejdilar i zatim Miralem Rahte. 

 

Artan Loshaj - Hvala vam puno! Poštovani predsedniče, u završnoj smo fazi, dobro znate da 

nas dvojica iscrpljujemo raspravu u Odboru, čak i bez nas dvojice Komitet se ne bi ni odrzao. 

Da, juče nisam dobio odgovor o ljekarima koji rade u QKMF-u, tim specijalistima. Da li je 

moguće da nam nama poslanicima kažu kolika im je plata, koliki im je ugovor, na koliko godina 

imaju i imamo li pravo ili ne. Javno je, jer ste mi juče rekli da plata nije javna. Plata poslanika je 

588 evra bruto, zna se plata premijera, zna se svačija plata, zašto nam ne kažete platu tih doktora. 

Dobro je što ste im dali, dobro je što ste među građanima, ali već hoćemo da znamo. Jedna NVO 

kojoj ste dali 186 hiljada evra, i dobro je da znamo koliko su plaćeni. Rekli ste i da ce i kardiolog 

doci, pa ce i ginekolog, dobro sto imamo ginekologa rekoh vam juce ne znam zasto niste 

potpisali ugovor sa njim imamo najbolje mogući ginekolog u regionu gde mi ovde živimo. Dobro 

je i što nam treba više ginekologa nego neuropsihijatara. Da, u redu je sa doktorom, nemoj ga 

spominjati po imenu jer nije u redu, u redu je da se dogovorimo sa njim...u redu, ja primam platu, 

kolika je plata, koliko je sporazum, da li je šest mjeseci, ili devet mjeseci, ili devet godina a. Ovo 
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nije nista predsednice. Pitaju se građani, pisali mi  i pitaju gradonačelnika, ali nismo dobili 

odgovor, samo su mi pisali, hajde pitaj ponovo, nemoj da pričaš. A drugo je da tog dana na 

sednici niste bili...čak ni na sednici da ste bili prisutni ovde i da vas je PDK optužio, i da ste ovde 

priznali da ste bili opravdano za Dubai, gde je bio taj razgovor . Jučer sam rekao i danas vam 

kažem da je i doktorka kod koje smo se specijalizovali, dobra, dotična doktorka koju ste 

angažovali je dobra, ide na specijalizaciju i vratiće se nama na uslugu našim građanima. Vrlo 

dobro ste to uradili. Da, ne znam kako, pet godina će ona primati platu i ni jedan dan neće doći u 

GCPM, radila je sa mnom i ja sam se upoznao sa osobljem, upoznao sam se sa građanima, znao 

sam ko je, al ii drugi trebaju znate kakav nam doktor dolazi, građani znaju malo više... ja to 

znam... doktor je tu, dolazi i staratelj i daje, bar jednom mjesečno neka dođe da dazeura ovde u 

petak ili subotu.. on je pricao o porodicnoj medicini, imamo sve iza sebe za porodicnu medicinu, 

ja sam o primarnom zdravstvu, u primarnom zdravstvu imamo i doktore koji rade i su na 

specijalizaciji, oni dođu i daju svoj doprinos, jer imamo nedostatak doktora, doktor, 

gradonačelnik, kaže da nemamo manjak doktora, ja vam kažem da imamo nedostatak doktora. 

Svaki specijalista porodične medicine, koji ide na specijalizacije, dođe i da svoj doprinos, ne 

kaže se da je on zadužen za tri-četiri dezurstva, ali jedinom dezurstva je dobro da bude ovdje. 

Ne, to je stiglo iz opstinskog budzeta preko konkursa, starateljstvo joj se placa, dobro je da je jos 

malo sluzim, obucila me je u te stvari... Nisam ja protiv, rekoh, dobro je da imas to bravo jes 

dobro sto si bio malo transparentan jer su vam bila puna usta kad si ti dosao na vlast 

transparentnost transparentnost neka transparentna plate doktorima koliko imaju. 

Shpetim Hajredini – Pozdrav još jednom svima! Neću dugo. Poštovani predsedniče, imam 

direktno pitanje za vas šta će biti sa projektima sela Kuk, ako imate informacije, imate li 

kontakte sa firmama, hoce li početi, pošto imaju tri godine, oni sada su na trećoj godini, 

poslednjoj godini. Da li imate informacije od vlasnika firmi, hoće li početi uskoro ili uopće neće? 

Ako imate informacije, možete mi dati odgovor, ako ne, onda kad god budete imali informaciju 

od njih, u narednim mjesečnim sesijama, onda ćes mi dati odgovor. 

Miralem Rahte – Poštovanje, pozdrav svima. Gospodine predsedavajući ja se ne dvoumim kada 

se javljam, ali vas izgleda strah da pogledate na tu stranu pošto je tamo Predsednik, pa zato me 

ne vidite kada podižem ruku. Drugo: Javljam se povodom probelam u selu Brod, znate da se 

rekonstruiše put u selo Brod. Neć dve godine meštani sela su nezadovoljni. Put je u 

katastrofalnom stanju. Zamolio bih predsednika iako znam da se taj put ne radi iz opštinskog 

budžeta već iz ministarstva, ali ipak neka kordinacija je potrebna. Ta firma je totalno ne ozbiljna, 

taj put radi totalno nezbiljno. Moramo mi kao opština i kao skupština da preduzmemo neke mere 

povodom izgradnje tog puta. 

Uran Halimi – Odmah dajem odgovor, jer je to bilo pitanje za mene. Što se tiče straha, za mene 

je koalicija jako slaba, ja se ne bojim koalicije nijedne strane, nema razloga da se bojim 

predsjednika, nemam razloga, u bilo kom pogledu, strah u meni ne postoji. Dajem odgovor i put, 

nije u sastavu opštine, nije u nadležnosti opštine, pripada Ministarstvu za infrastrukturu. Šta da ti 
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gradonačelnik da odgovor, dobro znaš da taj put je u nadleznosti MI. Nastavljamo, govori 

gospodin Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar – Gospodine predsedavajući, ja ne znam kako ne shvatate da je vladajuća 

koalicija navikla da uteruje strah, na tu praksu je i gospodin Rahte rekao ono što je rekao, ali 

nema veze to nije ni toliko bitno. Ja ovde imam mnogo veće probleme nego to da li će vladajuća 

koalicija da nam uteruje strah ili neće. Gospodine predsedniče, sećate se da sam ja bio kod vas u 

kancelariju i tražio da se sanira šteta onoj gospođi kada se gradio gradski park. Prošlo je dosta 

vremena, ne znam da li znate i ne znam ko je bio taj nadzorni organ koji je te radove primio. Ja 

sam bio lično tamo sa tom gospođom i ta gospođa se suočava sa velikim problemima kada pada 

kiša, kada pada sneg, zbog tog parka tamo koji se radio. Ogromne količine vode joj ulazi u kuću 

i ima velike probleme i vi imate obavezu da to rešite sa ekonomskim operatorem. Ja ne znam 

koji je bio taj nadzorni organ koji je takve radove primio. U najmanju ruku trebate takve 

nadzorne organe sankcionisati i kazniti na neki način, da se ovakve stvari više ne događaju. Ja se 

u skladu sa poslovnikom obraćam vama kao šefu izvršne vlasti, ali je ljudski, dostojanstveno, 

politički korektno da me saslušate dogovorim. Jedan izazov sa kojima se suočavamo jeste i 

problem pasa lutalica. Vi verovatno ne živite u Dragašu i ne susreće te se sa tim problemom, ali 

pojavili su se ogromne količine pasa lutalica. Građani u kasnim večernjim satima ne mogu 

pešaka da izađu na ulicu. Mi znamo da je skupština donela odluku da se ti psi ne uspavljuju, 

kako ćete taj problem da rešite, razgovarajte sa vašim direktorima i potrudite se da što pre taj 

problem rešite. Treća stvar moram da to pomenem javno, mi smo do sada imali 17 komiteta za 

zajednice, i od svih tih 17 komiteta za zajednice, vi kao domaćin ove kuće prisustvovalii ste 

samo na tri komiteta za zajednice dok niste rešili problem predsednika za zajednica. Posle toga ja 

vas više nisam video na komitetu za zajednica. Molim vas pokažite da je ova kuća za sve 

zajednica i pokažite to svojim ličnim pripremam. Ja želim da svi živimo ovde u harmoniju, 

međutim, vaša administracija raznim ispadima svakog dana doprinosi da se ovi problemi 

aktuelizuju. Malopre pre: vaša izvršna vlast je napravila komisiju gde smo mi iz nevećinske 

zajednica diskriminisani. Vi morate da obratite pažnju na te stvari, vi ste ravnopravno tražili 

glasove i u Gori i u Opolju. Molim vas da nas poštujete, da nas ne diskriminišete i da sami 

nađete rešenje kako ćete formirati te komisije gde će biti uspostavljena ravnoteža. 

Jetmir Ajdini – Zdravo opet! Imao sam pitanje za direktora zdravstva, ali danas ga nema, pa 

postavljamo pitanje gradonačelniku i onome ko je ovde u izvršnoj vlasti. Imamo zabrinutost 

građana da Hitna pomoć u Bresani ne radi vikendom i praznicima. Do penzionisanja dr Feta je 

radio, subotom imamo doktora, trenutno ne radi. Znamo veoma dobro da je najbliži centar za 

dobijanje zdravstvenih usluga Hitna pomoć Dragaša, udaljenost je velika, tako da svaki 

stanovnik Opoje nema drugog mesta da dobije zdravstvene usluge nakon hitnog slučaja. Šta 

imate po tom pitanju, da li će biti doktor vikendom i praznicima u QMF-u u Bresani, iz razloga 

što već imamo funkcionalniji i malo veći centar, pa je dobro naći rješenje i javiti nam a 

građanima kada počnu sa pružanjem usluga vikendom i praznicima. Hvala! 
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Bexhet Xheladini - Što se tiče doktora specijalista, koji su angažovani u QKMF-u, to su očni 

lekar i neuropsihijatar. Na početku smo imali plan da angažujemo četiri doktora, neuropsihijatra, 

oftalmologa, ginekologa i kardiologa internistu. Međutim, čim su počeli da rade, znate da je 

došla komisija Zdravstvene inspekcije koja je donela odluku i zaustavila rad ovih lekara. Onda 

smo se žalili, čak i u trenutku kada su nam dali tu odluku, i oni su zaustavili rad ovih ljekara, a 

onda nismo imali mjesec dana da započnemo procedure angažovanjem druga dva ljekara. Čekali 

smo, žalili se, ja sam lično kao načelnik opštine uložio žalbu, prije nekoliko dana smo donijeli 

odluku gdje je odbijena odluka ISH da prestane rad ovih ljekara i dato nam je pravo da ti ljekari 

može da nastavi sa radom. Dakle, znam da sam doneo tu odluku, odmah se obavezujem da 

ispunim ta dva uslova, internista, kardiolog i ginekolog. Od drugog maja, kako narod kaže da je 

kismet, počeće sa radom, ginekolog će takođe raditi četiri sata dnevno, počeće sa radom od 09:00 

do 13:00 svaki dan, dok će internista kardiolog raditi kao i ovi drugi doktori, jednom sedmično. 

Građani će usluge imati besplatne, dok su doktori plaćeni za svoj rad, imaju platu, nemaju lošu 

platu, ali zakon ne dozvoljava da ovdje kažem koliko su plaćeni. Dakle, oni koje zanima koliko 

su plaćeni, pitajte njih lično, ja nemam pravo da kažem. I ako nađeš negdje doktore koji rade 

jeftinije od ovih, jpozovite ih. Što se tiče specijaliste ginekologije, prvo je primljena putem 

konkursa za redovnog lekara GCPM-a-Dragaš. Onda su joj dali specijalizaciju, doneta odluka, 

potpisan je ugovor sa njima o plaćanju specijalizacije, pod uslovom da onoliko godina koliko je 

unapred uplatimo, da služi ovu populaciju kao specijalista ginekologije. Ako, na primjer, kada 

diplomira, o tome i ne razmišlja, vratila bi platu koju je primala u vrijeme kada je dobila kad je 

dala otkaz. A što se tiče dezurstva, ona dezura tamo, na klinici u Prištini, a sada je i majka, čak ni 

sada ne mora da dolazi ovde radi dezurstva. Mozda dolazi jednom mesecno, ne znam, ali nisam 

je terao, jer u ugovoru ne pise da je obavezna da dodje da dezurstva dva puta sedmično.moguće 

je da je došlo do nekog propusta sa naše strane koji nismo napisali u ugovoru. Što se tiče 

Shpetima o radovima koji su urađeni, dva najveća posla koja treba da se urade, ugovor je na 

dvije-tri godine. Ja sam ovlastio nadzornika radova da kontaktira ove majstore i on me je takođe 

kontaktirao prije pada snijega, rekli su da će to uraditi do juna, to je njihova riječ. Brodski put, 

zaista put Brodi je katastrofa, to nije naša nadležnost, ali ljudi su naši, put je naš, teritorija je 

naša. Predsedavajuci, molio sam vas da zajedno sa mnom imamo još jedan sastanak sa resornim 

zamenikom ministra, vi nam odredite sastanak i tokom radnog vremena, otišli bi smo, sastali se 

sa njim i razgovarali o tome u vezi puta za selo Brod, da je stvarno takva situacija, tu da rade kao 

kornjaca sporo. Zaista, imam posebno poštovanje i imam puno dobrih reči za zamenika ministra 

za infrastrukturu, on je izuzetno dobar čovek, primetio sam da nas jako dobro prima, on je 

kulturan čovek i pomogao nam je kao opština, i on je pustio sredstva, koliko god sam ga puta 

zvao telefonom, javio se samo dva puta kada je zazvonilo. Drugi ministri ne otvaraju uopste 

telefon, koliko god mejlova saljete, ne otvaraju. Tako da je dobro da idete sa nama, 

razgovaraćemo, pokazaćemo mu slučaj, i postoji šansa da se to uradi. Gospodine Sejdilar, 

potpuno ste u pravu za vodu, oštećena je, ali za to nije kriv ugovarac. Greška je što je cijev 

zakopana na dubini od dva metra ili metar i po, a nema šanse, na primjer, gdje je cijev oštećena 

kada se radila. Da, danas sam razgovarao sa načelnikom regionalne jedinice koji je ovde u 
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Dragašu i dao sam mu nalog da reši ovaj problem, u saradnji sa mnom i izvodjacem. Izvodjac je 

otvorio rupu, ispravio je protok cijevi. Za pse lutalice nemam odgovor, zakon nam ne dozvoljava 

da ih uhvatimo, odvedemo negdje, niti da ih ubijemo. Zakon kaže da ih kastriramo i ostavimo 

gdje jesu. Kad sam ja bio šef Izvršne vlasti, onda nam je bilo dozvoljeno da ih ubijamo, raspisali 

smo tender, ubijali su ih lovce, nije bilo dobro, ali tada nam je bilo dozvoljeno, sad je 

promijenjen zakon, a nije moj krivica sto smo ih ubili.to je najgori greh, ono sto se teba uraditi je 

da se sagradi mesto pa da se odvedu, izoliraju, i zakljucaju. U Komitetu zajednice svaki put 

delegiram potpredsjednika, u KPF-u sam učestvujem, jer imam obaveze, kada je predsjednik 

zauzet, on uzima potpredsjednika, ubuduće ću paziti da učestvujem, ali ne svaki put . Doktor ima 

pitanja o Bresani. Po zakonu QMF-ovi imaju pravo, imaju ograničene usluge, a zakon takođe 

navodi koje usluge svaki QMF može ponuditi. QMF Bresana radi u dvije smjene, dva ljekara, 

jutarnji i popodnevni, stomatologija prijepodne i popodne, rade u laboratoriji itd. To su ekstra 

usluge, zakon to ne dozvoljava, ali mi ih imamo, ja ih imam dok sam bio načelnik i nastavilo se, 

isto je nastavila i prethodna vlast, onda sam preuzeo inicijativu na kojoj će se raditi u subotu, do 

penzije dr Fetia je radila u subotu, sada sa njegovim odlaskom fali doktor, ali cu razgovarati sa 

direktorom Ministarstva zdravlja, ako bude mogucnosti u subotu, sutra ne moze. Po zakonu svaki 

GCPM mora da nudi usluge 24 sata, naš GCPM ih nudi, mi nismo dužni po zakonu, moralno 

imamo obaveze, ali po zakonu ne. Dakle, ovo je valjano pitanje i valjan prijedlog, ali ne znam 

kakve su mogućnosti, vidjećemo. Hvala! 

Nedžmidin Sejdilar – Što se plate tiče grešite, zato što po Zakonu Republike Kosova, svaki 

građenin treba da zna koliko plaća jednu uslugu. Celo Kosovo zna koliko mi imamo platu, vi, u 

bolnici, zašto da skrivate plate tih lekara ispred građana Dragaša. Po zakonu ste u obavezi da 

kažete koliko trošite za usluge koji ti lekari pružaju građanima. Grešite i tražim da izađete za 

govorniciom i kažete kolika im je plata jer se oni plaćaju iz javnog novca. U Republici Kosovo 

zna se i kolike su plate u privtanom sektoru. Zašto da samo ti lekari budu privilegovani. U vezi 

pasa lutalica, moramo učinite nešto da bi zaštitili građane. Mnogo ih je, i jako su opasni. Npadaju 

i vozila. Nemožeš da nam samo kažeš nemam odgovor. Moramo naći način da zaštitimo 

građane. 

Miralem Rahte – Želim da se zahvalim gospodinu predsedniku, koji je i prošle godine bio u 

ministarstvu sa svojim kolegama iz izvršne vlasti, imao bih i jedan predlog. Nije u redu da idete 

u ministarstvu sa čovekom koji se smije na tuđoj nesreći, ja mislim da to nije pravedno, ali pošto 

se radi za selo iz nevećinske zajednice najbolje bi bilo da idete sa zamenikom predsednika iz 

nevećinske zajednice. Nije lepo smejati se tuđoj nesreći. 

Uran Halimi – Hvala, gospodine Rahte! Hoće li još neko uzeti riječ? Što se tiče, neposredno 

prije zatvaranja sjednice, molim vas delegate da ostanete malo nakon zatvaranja sjednice, imamo 

pitanja o kojima ćemo raspravljati samo u zakonodavstvu. Što se tiče zahteva koji mi je 

gradonačelnik uputio, znam da sam mu još na početku mandata, kao predsedniku Skupštine 

opštine, rekao da sam spreman da služim ovoj zajednici, bez obzira na nacionalnu ili versku 

pripadnost, i ja Spreman sam, idemo, ja sam zapravo tražio sastanak sa zamjenikom ministra, 
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odredili su nam mjesec i dan sastanka. Što se tiče toga s kim ide gradonačelnik, ne vjerujem da je 

on odgovoran Miralemu u tom pogledu. Razlog zašto gradonačelnik ide sa predsedavajućim je 

što smo prošle godine, kada smo bili na sastanku sa gradonačelnikom, doneli mestu u kome vi 

živite Miraleme i vaši glasači, doneli smo preko 640 hiljada evra u memorandumu o saradnji sa 

istim zamenikom ministra. Smijao sam se tim tvojim predradsudama koji su bili vrlo neosnovani 

i prilično smiješni. Hvala puno, uz molbu da ostanem na sednici... meni je u redu, jer mozda 

moram da se odlucim. Zatvaramo ovu sjednicu, nastavljamo još malo, samo članovi skupštine. 

Molim medije i izvršnu vlast da napuste salu. Vidimo se na narednim sesijama! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


